

日本本州 6 天缤纷游

6 Days Japan Delights

Tour Code: NHJP06



行程特色 Tour Highlights

- ★ 畅游东京、富士山、滨名湖、名古屋、琵琶湖、京都、大阪
Tokyo / Mt. Fuji / Lake Hamana / Nagoya / Lake Biwa / Kyoto / Osaka
- ★ 亲身体验【皇居二重桥】【鹤岗八幡宫】【富士山】【大阪城公园】
Imperial Palace Double Bridge / Omihachiman / Mt. Fuji / Osaka Castle Park
- ★ 美食品尝：日式拉面，温泉豪华自助，铁板牛肉，长脚蟹，箱根风味料理，京都汤豆腐料理
Enjoy Japanese Gourmet: Japanese Lamian / Hotspring Buffet / Hotplate Beef / Long Legged Crab / Hakone Cuisines / Kyoto Tofu Soup
- ★ 优质住宿，2晚温泉酒店，尽享泡汤乐趣！
Comfortable stay, 2 nights at Hot spring Onsen

特别赠送以下景点，价值新币 620.00 每人，Special Value Plus worth SGD 620.00 per

person 购物街+ 忍野八海+ 富士山五合目+ 热田神宫+ 金阁寺

GINZA + Oshino Hakkai + Fuji 5th Station + Atsuta Shrine + Golden Pavilion

小费已含在团费内，Tipping is included in the tour fare.

Chinese Speaking Guide only

Day 1 抵达东京成田空港 Arrive Tokyo (NRT)

抵达日本东京成田机场，客人自行乘坐酒店接驳巴士前往酒店，导游会於当晚联络客人。（酒店 3:00pm 之后方可办理入住手续）

Arrive at Narita International Airport, enjoy free hotel shuttle bus service to hotel. Upon arrival, check in by yourself (Hotel check in time is after 3pm). Tour guide will contact you in the evening.

Hotel: 马洛德酒店或東横 INN 成田空港或同级 Marroad International Narita or Toyoko Inn Narita or similar

Day 2 成田 - 东京 - 富士山 Tokyo - Mt. Fuji

早餐后前往东京观光。首先前往静谧美丽的【皇居广场】，

在二重桥前拍照留念，之后登临 45 层的【都厅展望台】，鸟瞰东京城景，【综合免税店】内自由淘宝后，乘车前往【浅草雷门观音寺】为家人祈福。沿途从车上观赏有“世界第一高塔”之称的【东京晴空树】，前往世界三大繁华街之一的【银座大街】自由观光购物。参观【乳胶店】，随后乘车前往富士山地区。晚上入住温泉酒店，泡温泉，品美食，让温泉水洗去旅途的疲惫。 **B/L/D**

After breakfast visit Imperial Palace, you can take a photo in front of Imperial Double Bridge. Next, visit Tokyo Metropolitan Government Building Observatories. Next shop at duty free shop - Integrated Electrical Galleria. After that visit Asakusa Kannon Temple. We will pass by the “The highest Tower in the World” - Tokyo Sky Tree. Next, free shopping at Ginza. Visit

Latex shop. After that proceed to Mt. Fuji area, tonight stay in hot spring hotel and enjoy the gourmet.

Hotel: 富士之堡华园温泉酒店或同级 Fujinoboukaen Hotel or similar

Day 3 富士山 – 浜名湖 Mt. Fuji – Lake Hamana

早餐后，前往箱根地区，游览【忍野八海】这里错落有致地散佈著八个清泉，被誉为“日本九寨沟”。【富士山】被日本人民誉为“圣嶽”，是日本民族的象征。【平和公园】是典型的日式庭园建筑，广植各种树木及花卉，仿如人间仙境。这里也是远观富士山的最佳地点，天气晴朗时，富士山的壮丽景色可一览无遗。【花之都公园】观赏美丽的湖光山色，花海美景。 **B/L/D**

Morning, visit Oshino Hakkai, a small village in the Fuji Five Lake region, there are eight springs at Oshino Hakkai Springs. Next, visit Mt. Fuji 5th Station. After that visit Peace Park and Lake Yamanaka Flower City Park.

Hotel: 浜名湖皇家温泉酒店或同级 Daiwa Royal Hotel The Hamanako or or similar



Day 4 浜名湖 – 名古屋 – 琵琶湖

Lake Hamana – Nagoya – Lake Biwa

早餐后，前往【御宝国际精品】自由选购伴手礼。随后前往名古屋，游览【热田神宫】，自古就被称为“热田SAN”，每年都有近 650 万人的参拜，热闹非凡。之后“穿越时空”来到古风洋溢的【近江八幡】位于滋贺县中部，八幡山山麓的近江八幡，是坐落于日本第一大湖琵琶湖东岸，建于 1585

年八幡山城的“城下町”，该地区是近江商人的故乡，被指定为国家“重要传统的建造物群保存地区” **B/L** Morning, visit Royal International Souvenir Store. Next proceed to Nagoya, visit Atsuta Shrine. Next, visit Omihachiman, it sits at the foot of Mt. Hachiman-yama in the center of Shiga, is a castle town of Hachiman-yama-jo. It preserved as a national important preservation district for the group of historic buildings.

Hotel: 琵琶湖橡树酒店或同级 Royal Oak Hotel Spa & Garden or similar

Day 5 琵琶湖 – 京都 – 大阪 – 关西空港

Lake Biwa – Kyoto – Osaka

早餐后，乘车前往古都京都，到达后前往游览世界遗产【金阁寺】，欣赏日式园林的精致之美。因为建筑物外包有金箔，故名金阁寺，是京都的代表性景观，作为日本国宝被收录进世界遗产名录。参观京都【西阵织和服会馆】后，前往【大阪城公园】（不登城），是丰臣秀吉於 1583 年所建，是由雄伟的石墙砌造而成，大阪城公园内城中央耸立著大阪城的主体建筑天守阁，镶铜镀金，十分壮观。随

后在大阪最著名的商业街【心斋桥、道顿堀】美食街自由观光购物，品尝当地美食。心斋桥作为大阪最大的繁华街，这里大型百货店、百年老铺、面向平民的各种小店鳞次栉比。石板铺就的人行道、英国风格的路灯和成排砖造建筑物的周防町筋，格调高雅，这一带被人称为欧洲村。心斋桥还可以品尝到世界各地的风味美食。 **B/L**

Morning, visit Kinkakuji (Golden Pavilion) is a Zen temple in northern Kyoto whose top two floors are completely covered in gold leaf. Next, visit Nishijin Textile Centre. After that, proceed to Osaka Castle Park. It was built in 1583. Next, free shopping at Shinsaibashi and Dotonbori.

Hotel: 关西空港唐草酒店或同级 Hotel Nikko Kansai Airport or similar

Day 6 离开大阪 Depart Osaka (KIX)

客人根据导游指引乘坐酒店免费班车或机场专线前往大阪关西机场。（退房时间为 11am 前） **B**

Hotel shuttle or airport shuttle bus transfer. (Check out before 11am)

Arrival in Tokyo (Narita NRT) / out Osaka (Kansai KIX)

2020 Arrival dates:

JAN: 12*,19 / FEB: 02, 09,16,23* / MAR: 01, 08,15,22*,29*

APR: 05*,12*,19,26 / MAY:10,17,24,31 / JUN: 07,14,21,28

JUL: 5* / AUG: 23,30 / SEP: 06,13,27 / OCT: 11,18,25

NOV: 01,08,15,29 / DEC: 06,13,20

Date with* Peak season surcharge: S\$180.00 per pax

以上日期有*的是旺季，需加收附加费新币 180 元每人

团队条款: Term & Conditions:

1. 12 歲以下不佔床兒童早餐費用請自行諮詢酒店前台，費用自理；Child without bed under 12 year old not included breakfast, please check with hotel front desk for breakfast price.

2. 此團適用於新加坡、馬來西亞國籍華僑參團，全程中文導遊，恕不設英文翻譯；

Tours are valid to Chinese who holding Singapore or Malaysia passport. Only provide Chinese speaking guide.

3. 包含部分購物行程，客人報名後則說明接受相關安排並不得以任何理由拒絕進內參觀或中途離團，否則需另付離團費USD150/人/天且所有費用不再退回；

Tour itinerary included some shopping program, it is compulsory to follow the program throughout the journey. If guest refuse to visit the shops or leave the tour in half way, guest will be requested to pay USD150.00 per person per day. The remaining tour fare will be no refunded.

4. 保留根據實際情況適當調整行程及酒店的權利，請以實際走團確認為準；

Tour sequence of itinerary is subject to change, please refer to final confirmation.

5. 免費接送服務需在至少出發前 5

天預訂，否則不保證提供此服務 Free pick up service must book 5 days before departure or you have to make you own arrangement to hotel.

6. 如果中文行程和英文翻譯有出入，請以中文行程為準；

In the event of discrepancy between the Chinese and English tour itineraries, please refer to the former for accuracy.

散客拼团 2-to-Go Sit in Coach Tour

Below Tour Fares are included tipping 以下价格包含小费

JAPAN / KOREA TOURS(Landonly)

* Below prices are only valid for Chinese who holding Singapore and Malaysia passport.

报价只适用于持有新加坡、马来西亚护照的华人。

Below tours only provide Chinese Speaking Guide, 以下行程只提供华语导游。

1	NHJP06	6 Days Japan Delights 日本本州 6 天缤纷游	Arrival at Narita (Tokyo) Airport Departure at Kansai (Osaka) Airport Free shuttle from airport –hotel, own transfer from hotel-airport
<p>Adult (12yrs & above): SGD 938.00 Child with Bed(2-11yrs old): SGD 938.00 SGL SUP : SGD 775.00 Early arrival / extension: SGD380 .00 per room/night (included B'F)</p>		<p>2020 Arrival dates: JAN: 12*,19 / FEB: 02, 09,16,23* MAR: 01,08,15,22*,29* APR: 05*,12*,19,26 / MAY:10,17,24,31 JUN: 07,14,21,28 / JUL: 5* / AUG: 23,30 SEP: 06,13,27 /OCT: 11,18,25 NOV: 01,08,15,29 / DEC: 06,13,20</p>	
<p>High Season Surcharge dates with “*” : SGD150.00 (adult & child same)</p>		<p>Date with* Peak season surcharge: S\$180.00 per pax</p>	

Important Note:

The above arrival dates are subject to final group size and confirmation, please double check with us before you issue air tickets.

Term & Conditions:

- 1- Tour fare excluded: international / domestic air tickets and taxes. Individual travel insurance, visa fee etc personal expenses. excluded all additional charges due to flight delay or any other personal reasons.
- 2- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour & hotel will be cancelled and penalty surcharge of S\$210/pax/day.
- 3- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- 4- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(JT – 03/01/2020)